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Susteren, 9 april 2024 
Notulen vergadering  3 april 2024 

 
 

Notulen van de openbare vergadering van de Dorpsraad (DR) Susteren, fysiek gehouden op woensdag 3 april 2024 in OBS De Springdonk 
aan de Schoutlaan 2 te Susteren. 
 

Aanwezig. 
Van het bestuur:  4 personen. 
Ondersteunende leden: 6 personen. 
 

Afgemeld.  
Van het bestuur: 4 personen. 
Ondersteunende leden: 2 personen. 
 

1. Opening en vaststellen agenda. 
De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur, en heet iedereen welkom. 

A. Vaststellen agenda. Zie bijlage 1. 
De toegestuurde voorlopige agenda wordt ongewijzigd vastgesteld als leidraad voor de vergadering.  
 

2. Agenda & Notulen. 
A. Notulen van 6 maart 2024. 
De notulen van 6 maart 2024, Versie 2, worden ongewijzigd geaccordeerd en door de voorzitter en secretaris geparafeerd.  
 

B. Checken afhandeling actiepunten. Zie bijlage 2. 
In de nieuwe geactualiseerde actiepuntenlijst, gestart na de DR-vergadering van 6 maart 2024 d.d. 10 maart 2024, moet punt 15 
verwijderd worden en wordt verder zonder op- of aanmerkingen aangenomen. Er wordt een nieuwe actiepuntenlijst gestart i.r.t. 
de notulen van 3 apr. 2024, die per 8 apr. 2024 is bijgewerkt. 
 

3. Ingekomen en verzonden post/e-mails. 
A. Overzichtslijst poststukken vanaf 1 mrt. 2024. 
Het correspondentieoverzicht is gedeeld. Zie bijlage 3. Er wordt gerefereerd aan het gebrek aan plekken voor zorgbehoeftigen in 
Susteren en de mededeling van de gemeente dat er in Susteren en Dieteren een fietsknooppunt wordt aangebracht. Bovendien 
wordt opgemerkt dat de brief van de Natuurvrienden over de naamgeving van het Louerveld niet is opgenomen. 
 

4. Financiën. 
A. Financieel overzicht DR t/m 3 apr. 2024. 
Er zijn vier mutaties geweest sinds 6 mrt. 2024, t.w. de zaal- en vlaaikosten (2) voor het fietspadoverleg brug Maaseik, de 

contributie van de VKKL voor 2024 en de bankkosten voor de maand maart ad €14,30. Het saldo per 3 april 2024 geeft een 

bedrag aan van € 1.566,50 
  

B. Uitvoering Kascontrole 2023. 
       De kascontrole heeft nog niet kunnen plaatsvinden. 

De leden v.d. kascommissie maken een nieuwe afspraak.  Actiepunt 13. 
 

5. Werkgroep Verkeer. 
A. Verbreding A2, Buurtenplatform A2VK: 

1) Intern overleg 26 mrt. 2024 ; 
Tijdens dit overleg werd teruggekeken op het plenair overleg van 5 mrt 2024, waarin Boskalis uiteenzette welke 
werkzaamheden er tijdens de voorbereidingsfase werden uitgevoerd. Vanuit het platform kwamen her en der ontevreden 
signalen over de wijze waarop, zonder enige communicatie met de eigenaar, gronden van landbouwers betreden en verstoord 
werden. Door de DR werd nogmaals verzocht om de toegezegde nulmetingen zowel voor geluidsoverlast als ook fijnstof e.d. 
De voorzitter brengt dit in tijdens het bestuurlijk overleg van komende vrijdag. Verder gaat een petite comité met de brief over 
de inzet van financiële middelen van de provincie voor VDL aan de slag. De bedoeling is om bij verdere natuurcompensatie 
langs de A2 te focussen op terreinen direct langs (Parkway) of aanpalend aan de A2, zoals de Graetheide. 
 

2) Voortgang; 
Begin mei wordt een intern overleg gehouden over de voornoemde brief. 
 

B. Gebiedsontwikkeling VDL-Nedcar. 
1) Voortgang. 
Tijdens het overleg van het A2VK-platform van 26 mrt jl. kwam naar voren, dat komende vrijdag Provinciale Staten (PS) een 
beslissing wil nemen over de beschikbare fondsen voor de uitbreiding. 
 

C. Openstaande verkeerszaken. 
1) Parkeren Posterholtlaan; 
Er zijn nog geen parkeerplekken ingeschilderd. De situatie wordt gemonitord. Actiepunt 7. 
 

2) Verblindende lichtmast SC Susteren; 
Aanpassing is toegezegd, maar nog niet uitgevoerd. Met het naderende voorjaar en de zomertijd is de verblinding, net als 
verleden jaar, moeilijker vast te stellen. Actiepunt 10.



 

2 

 

 

3) Fietsoversteek Holtummerweg – N 276 
De uitvoering vindt nog dit jaar plaats, hoewel er geen inzicht is in de ontwerpen. Er wordt navraag gepleegd. Actiepunt 5. 
 

4) Fietsoversteek Pissummerweg – Slek; 
Het is ook hier nog steeds wachten op de ontwerpen. Er wordt navraag gepleegd. Actiepunt 5.  
 

5) Nieuwe Maasbrug bij Maaseik. 
De voorstellen die ter verbetering van het fietsverkeer zijn besloten tijdens het recente overleg, worden bekeken door de 
Belgische Rijkswaterstaat en bij akkoord (zij betalen hiervoor!) worden geïmplementeerd. De status hiervan wordt medio mei 
gerapporteerd door gemeente en/of provincie.  Actiepunt 10. 
 

6) Verkeerssituatie Dieterderweg/Schrijnewerkerstraat  
De Gemeente E-S heeft het verzoek om met een oplossing te komen voor deze zeer verwarrende verkeerssituatie neergelegd 
bij de verkeersdeskundige. Ook het voorstel om de rijrichting van de Schrijnewerkerstraat om te keren wordt meegenomen. Er 
is echter nog geen reactie hierop terugontvangen. Actiepunt 14. 
 

6. Energietransitie. 
A. Duurzaamheidsonderzoek gemeente E-S op 9 jan 2024. 
De enquête is verlengd. Het is wachten op de uitkomsten, waarbij men gerede twijfels heeft over de vraagstelling aan de inwoners. 
 

B. Ontwikkeling windturbines Selfkant. 
De politiek in de Selfkant is behoorlijk verdeeld hoe het aantal mogelijke windturbines beperkt kan worden. De meningsverschillen 
situeren zich niet enkel tussen coalitie en oppositie, maar ook binnen de CDU-meerderheid zelf. Het is onduidelijk of argumenten 
aangedragen vanuit DR Susteren of BLOW-ES hier iets in kunnen betekenen. Uit contacten vanuit de DR binnen het Europees 
Parlement (EP) blijkt dat er waarschijnlijk weinig mogelijkheden liggen om windmolens over de grens tegen te houden, wel worden 
er n.a.v. de initiatieven vanuit de DR Susteren opnieuw parlementaire vragen gesteld aan de Europese Commissie. Op vragen van 
de partij “gob” in Sittard-Geleen stelt het College van die gemeente dat mogelijke overlast niet erg waarschijnlijk is. Het 
gemeentebestuur van Sittard-Geleen wil overigens wel in gesprek met de gemeente Selfkant. 
 

C. Voortgang. 
Wordt voorlopig even afgewacht. 
 

7. Multifunctioneel Centrum (MFC) Susteren. 
A. Resultaat overleg PvE van 19 maart; 

Tijdens dit overleg zijn het Programma van Eisen (PvE) en de daarop ingebrachte op- en aanmerkingen besproken en daarna met 

de gemeente en VR-Bouwmanagement doorgenomen. Het programma wordt de komende weken geïmplementeerd, waarbij de 

stichting heeft bedongen om bij elke stap constant betrokken te worden en straks niet met een fait accompli geconfronteerd te 

worden. Dit is door de partijen geaccepteerd en zal vanaf nu gemonitord moeten worden. 
 

B. Cursus Soc. Hygiëne en Bestuursvormen; 

Door de stichting is verzocht om deelname aan de cursus Soc. Hygiëne, maar die bleek al volledig volgeboekt te zijn. Er wordt nu 

via de Horeca-NL-weg op een cursus ingeschreven. De bijeenkomst van 23 april, georganiseerd door de VKKL, over bestuursvormen 

staat nog open, maar de stichting heeft in principe zijn bestuursvorm al gekozen. 
 

C. Voortgang. 

De stichting zal nu de ontwikkelingen vanaf het PvE naar de architectonisch invulling blijven volgen en waar nodig commentaar 

leveren. Intussen wordt, binnen de mogelijkheden, zoveel als mogelijk getracht activiteiten in het MFC te verwerven en te 

ondersteunen. 
 

8. Verrijken pinbox Geldmaat met historische foto’s. 
A. Voorstel Natuurvrienden invulling muur Wigibaldpad; 
Het voorstel van de Natuurvrienden d.d. 26 januari 2024 is aangenomen en wordt ook meegenomen in de eerste stap, t.w. het 
oppimpen van de Geldmaat. Door de DR is echter nog niet gereageerd op de vraag of de offerte van Letro voor de posters op de 
wand gehonoreerd mag worden. Dit dient echter met instemming van de PL van het Centrumplan te geschieden. De secretaris 
neemt hier actie op. Actiepunt 4. 
 

B. Andere aanpak oppimpen Geldmaat; 
Vanwege het loskoppelen van de financiële ondersteuning door de gemeente van het oppimpen en de wanddecoraties, wordt er 
gezocht naar andere geldstromen om het oppimpen te financieren. De gemeente acht dit een taak van de banken en niet iets 
waarvoor de gemeente aan de lat zou staan. Getracht wordt om via contacten binnen de Rabobank het oppimpen voor elkaar te 
krijgen. 
 

C. Voortgang. 
Alles is afhankelijk van financiële dekking. Dus even afwachten. Actiepunt 4. 

 

9.  Woningbouw. 
A. Bouwvergunning Willibrordusplein; 
De activiteiten voor de bouw van de resterende appartementen op de bouwplek hebben een aanvang genomen. De palen ter 
ondersteuning van het geheel worden aangebracht. 
 
 

B. Invulling pand Hamers. 
Er komt ogenschijnlijk een soort van administratiekantoor. Ook tegenover het pand, waar voorheen de Marskramer was gevestigd, 
wordt druk aan appartementen gewerkt. 
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C. Naamgeving Louer- of Louersveld. 
Er was wat ontevredenheid over de verwoording in de laatste notulen over dit onderwerp. Daarin werd gesteld dat de 
daadwerkelijke invulling van het bouwplan en de veiligheid, waarmee het leek dat over de naamgevingsperikelen wat laatdunkend 
werd gedaan. Het blijft echter historisch gezien belangrijk en het bestuur zal er alles aan gelegen zijn om de naamgeving alsnog 
aangepast te krijgen (bestuurlijk overleg). Actiepunt 16. 

 

D. Voortgang. 
Er is behoefte aan een verkavelings- en stratenplan, waarop duidelijk te zien is hoe de gebiedsontsluiting plaatsvindt. Dat is een 
volgende vraag, die beantwoord kan worden zodra er ontwikkelingsplannen op tafel liggen. 

 

10. Kennisverrijking via publicaties de Correspondent. 
De voorgestelde lijst van publicaties zal bekeken worden v.w.b. potentiële aankopen. Deze dienen wel een algemeen doel te dienen. 

 

11.  Mededelingen & Rondvraag. 
Mededelingen: 
- Er worden gesprekken gevoerd tussen ondernemers, de vigerend wethouder en de marktmeester over de organisatie van een 

najaarskermis in het Marktstraat gebied. 
 

- De bestaande vier lokale en streekomroepen in Midden-Limburg die actief zijn in de zeven Midden-Limburgse 
gemeenten (Echt-Susteren, Roerdalen, Maasgouw, Roermond, Leudal, Weert en Nederweert) zullen stapsgewijs 
integreren in de nieuwe streekomroep VML (Voor Midden-Limburg). Op termijn komt er dan ook een einde aan 
lokale omroep SOL-2. 

- Er wordt gevraagd waar de diverse camera’s lang de N296 voor dienen. Niemand heeft daar enig inzicht in. De secretaris vraagt 
dit na bij de gemeente. 

 

- Er is een privé initiatief gestart om de bewoners rond de nieuwbouw van Daelzicht aan de Tuin- en Jozefstraat bewust te maken 
van de plannen. De DR staat stand-by om hulp te bieden, bv. in het verschaffen van kopieën o.i.d. 

 

- Er is geconstateerd dat de voorste Parallel-, Gasthuisweide- en Elzenweg in Susteren met regelmaat worden gebruikt om per 
auto afval te storten. De vraag is of deze wegen niet voor autoverkeer afgesloten kunnen worden. 

 

- Er is geconstateerd dat de Heidestraat (plotsklaps) voorzien is van voorrangsweg-borden. De vraag is of die er altijd al stonden? 
 

- Er is geconstateerd dat er bij nieuwe aanplant gebruik wordt gemaakt van exoten, terwijl daar een ban opgelegd zou zijn. Een 
punt voor het bestuurlijk overleg. 

 

- Tot slot nogmaals de naamgeving van de nieuwbouwwijk, Louer- of Louersveld. Hierbij was echter de vraag of de gemeenteraad  
ook nog een stem in het kapittel heeft of had. 

 

12. Sluiting. 
De voorzitter sluit de vergadering om 20:30 uur. Hij bedankt de deelnemers voor hun actieve bijdrage en nodigt hen uit voor de 
volgende vergadering. Deze vergadering is op woensdag 1 mei 2024 om 19:30 uur. 

 
 
 
 

Bijlagen: 3 
1. Agenda 3 april 2024; 
2. Actiepuntenlijst i.r.t. notulen 3 april 2024 per 8 april 2024; 
3. Correspondentieoverzicht vanaf 1 maart 2024;



 
BIJLAGE  1 
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Openbare plenaire vergadering  161 
op woensdag 3 april 2024, 19:30 uur  

Agenda  
 

1. Opening.  
A. Vaststellen agenda; 

 

2. Notulen. 
A. Notulen vergadering 6 mrt. 2024, versie V2, worden vastgesteld;  
B. Checken afhandeling actiepunten 6 mrt. (overzicht per 10 mrt. 2024). 

 

3. Ingekomen en verzonden post / e-mails.  
A. Overzichtslijst poststukken 1 mrt. t/m 1 apr. 2024; 

 

4. Financiën.  
A. Financieel overzicht DR    t/m 3 apr. 2024; 

 
 

5. Werkgroep Verkeer. 
A. Verbreding A2, Buurtenplatform A2VK: 

1) Intern overleg 26 mrt. 2024; 
2) Voortgang. 

 

B. Gebiedsontwikkeling VDL-Nedcar:  
1) Verzoek vanuit A2VK-platform inzet gelden voor natuurverbetering omgeving VDL; 
2) Voortgang. 
 

C. Openstaande verkeerszaken: 
1) Parkeren Posterholtlaan; 
2) Verblindende lichtmast Sc Susteren. Voortgang; 
3) Fietsoversteek Holtummerweg – N276; 
4) Fietsoversteek Pissummerweg – Slek; 
5) Nieuwe Maasbrug bij Maaseik. Aansluitingen fietspaden; 
6) Reactie Onoverzichtelijke situaties Schrijnewerkerstraat en Wigibaldplein. 
 

6. Energietransitie. 
A. Duurzaamheidsonderzoek gemeente E-S 9 jan 2024 voorgezet; 
B. Ontwikkelingen windturbines Selfkant; 
C. Voortgang. 

 

7. Multifunctioneel Centrum (MFC) Susteren. 
A. Resultaat overleg PvE van 19 maart; 
B. Cursus Soc. Hygiëne en Bestuursvormen VKKL; 
C. Voortgang. 
 

8. Verrijken pinbox Geldmaat met historische foto’s. 
A. Voorstellen Natuurvrienden invulling muur Wigibaldplein en Wigibaldpad; 
B. Andere aanpak oppimpen Geldmaat; 
C. Voortgang. 

 

9. Woningbouw. 
A. Bouwvergunning Willibrordusplein; 
B. Invulling pand Hamers optiek; 
C. Voortgang. 

 
 

10. Kennisverrijking via publicaties de Correspondent. 
 

11. Mededelingen & Rondvraag. 
 

12. Sluiting. 
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1. De verkeersdeskundige in kennis stellen van het risico van stagnaties op de spoorwegovergang aan de Stationsstraat 

bij links afslaand verkeer. Waarschuwingssignaal “Overweg vrijlaten” d.m.v. sensoren of een verbod om linksaf te 
slaan, komend vanaf de overweg. Op 12 mrt 2022 een e-mail met die strekking aan hem verstuurd, incl. kopie aan 
alle leden. Op 15 mrt 2022 reactie van de verkeersdeskundige dat hij de situatie blijft monitoren, net als wij. De 
overweg wordt gereconstrueerd in 2025/2026, waarbij dit thema wordt meegenomen, incl. de 
voetgangersoversteek. Ook wordt voorgesteld om aan de rechterzijde van de weg “In de Mehre” vanaf de 
Stationsstraat een flink stuk weg tot niet-parkeren zone te verklaren om daarmee opstoppingen op de Stationsstraat 
en de overweg te voorkomen. Dit voorstel is ter aanvulling op Actiepunt 1 op 11 sept. 2023 ter overweging 
verzonden aan de gebiedsregisseur. De gebiedsregisseur wijst het voorstel af o.b.v. beoordelingen tijdens de spits! 
Op 11 nov. 2023 werd besloten dit thema mee te nemen bij de reconstructie van de overgang in 2026. Mogelijk dat 
we richting 2026, wanneer de herinrichting van de spoorwegovergang op de rol staat, betere voorwaarden creëren om het 
stagnatierisico te vermijden. 

 

2. Voorgesteld wordt in mrt 2022 om voor het installeren van laadpunten voor elektrische voertuigen, er duidelijke 
richtlijnen opgesteld dienen te worden. Mogelijk voorstellen aan de gebiedsregisseur c.q. nieuwe gemeenteraad. 
Tijdens de schouw op het Salvatorplein werd duidelijk dat de “laadbox” op de Vincentiuslaan behoort tot een try-out 
van dit soort boxen door particulieren. Het beheer en de kosten zijn geheel voor de aanvrager, zonder een 
gegarandeerde P-plaats! Er wordt bij de gemeente op aangedrongen om voor heldere richtlijnen en beleid te 
zorgen. Tijdens het bestuurlijk overleg van 6 mrt. 2023 is naar dit beleid en verordeningen gevaagd. Volgens de 
wethouder was er een geaccordeerde Kader stellende Raadsnota die op 8 april 2021 in de Raad behandeld. 
In de nota Beleid laadinfrastructuur Gemeente Echt-Susteren 2021-2030 zijn de kaders verwoord 
m.b.t. dit beleid. Uiteraard zijn nog niet alle kaders volledig uitgewerkt, zoals de medewerker Verkeer ook aangeeft 
met name de streetplugs. Stavaza 6 sept 2023: Status opvragen. Volgens de gebiedsregisseur loopt er een pilot voor 
de levering van maatwerk die afloopt eind 2024. Laten we daarop wachten. Het geaccordeerde beleid wordt de DR 
toegestuurd. 

 

3. WBL gaat, n.a.v. het overleg van 7 feb. 2022, i.s.m. de DR (WG Slibopslag), na overleg  zorgdragen voor heldere 
communicatie over de voorliggende plannen. De DR dient deze informatieverstrekking te monitoren/bevorderen. 

 

4. Contact op met “Geldmaat” over het aanbrengen van historische foto’s (i.s.m. de Heemkundekring) van Susteren op 
de Geldmaat op het Willibrordusplein. Onderzocht wordt of het mogelijk is om voor de kosten (€ 1.700) een beroep 
te doen op het Coöperatief Dividend van de Rabobank. De secretaris vraagt de gemeente naar de noodzakelijke 
vergunningen en mogelijke vrijstelling van de kosten daarvoor. Op 31 maart 2022 is er overleg tussen de WG en de 
eigenaar van de Plus-supermarkt geweest. De secretaris neemt contact op met de PL voor het Centrumplan over 
gewenste aanpassingen in de omgeving, zoals de muren en de winkelwagenstalling. Contact is geweest op 14 apr. 
2022, vergunningen zijn niet nodig voor de muren en de het bestickeren van de winkelwagenstalling. Hij neemt 
contact op met de houthandel over het schilderen van de muren, maar de familie moet de financiële afwikkeling van 
de erfenis afwachten. Op 12 januari 2023 is een e-mail uitgegaan aan de projectleider voor het Centrumplan met de 
vraag naar de status van de houthandel ontwikkelingen. Op 18 feb 2023 is er een herhaalde navraag per e-mail aan 
de PL gestuurd. Op 3 mei nog in afwachting van de financiële afwikkeling van de erfenis bij de houthandel. Stavaza 6 
Sept 2023: Voorstel om de Geldmaat op te pimpen en de muren op het Wigibaldplein te laten voorlopig. De DR-
vergadering van 4 okt gaat akkoord met het focussen op de Geldmaat (foto’s) en het verplaatsen van de tableaus 
van het Willibrordusplein naar het Wigibaldplein. De DR roept op korte termijn een overleg met de WG Geldmaat bij 
elkaar om de voorziene plannen uit te werken. Overleg op 30 nov. 2023 vindt plaats in de kantine van de PLUS-
supermarkt. De tableaus kunnen met toestemming van de houthandel op de muren aan het Wigibaldplein 
aangebracht worden. De meerderheid opteert voor foto’s van het oude centrum van Susteren. Status per 3 jan. : Het 
wachten is op financiële dekking van het plaatsen van de foto’s en een definitieve opgave van kosten door 
Geldmaat. Ook dienen de muren van houthandel Peters bekeken te worden om te bezien hoe de lelijke plekken het 
meest adequaat bedekt kunnen worden. Status per 18 feb. 2024: Secretaris dient Geldmaat nogmaals om het 
huidige kostenplaatje voor het plaatsen van de foto’s te vragen. De DR-vergadering van 7 feb. 2024 accordeert het 
voorstel van de Natuurvrienden voor het plaatsen van kleurenfoto’s op de grijze muur aan het Wigibaldpad. Deze 
kosten dienen meegenomen worden in de financiële ondersteuning door de gemeente (PL Centrumplan). Op 19 feb. 
Geldmaat wederom benaderd om een kostenopgave en procedure voor het aanbrengen van foto’s. Status 3 apr 
2024: de secretaris benadert de PL Centrumplan voor akkoord offerte Letro. 
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5. Als gevolg van de Raadsinformatiebrief voor de N276 (jan. 2022) is er een planologische wijziging toegepast voor de 
fietsoversteek t.h.v. de Pissummerweg. Er zullen nieuwe ontwerpen gemaakt worden voor de verschuiving naar de 
kruising bij de Slek (De Pauw). De WG Verkeer dient te monitoren of zij tijdig geconsulteerd worden voor de 
beoordeling van de ontwerpen voor de Slek – Pissummerweg fietsverbinding. Zie de notulen van 12 okt. 2022 voor 
de resultaten van het bestuurlijk overleg. Afwachten met welke plannen de gemeente/provincie komen, incl. 
tweerichtingfietspad vanaf de Slek t/m de Pissummerweg in 2023. In de pers verscheen op 7 feb 2023 de 
mededeling dat de benodigde gelden worden aangevuld om de plannen te kunnen realiseren. Zie ook de reflectie 
van het bestuurlijk overleg van 6 mrt 2023, punt 3.G.1). Wethouder Wegen geeft aan dat dit thema wordt vervolgd 
en de DR betrokken blijft. Stavaza 6 sept 2023: Status opvragen. De reactie van de gebiedsregisseur klopt ten dele. 
De gemeente (en de DR) zijn wel degelijk vanaf het begin betrokken bij totstandkoming van plannen voor de 
fietsoversteek Pissummerweg. Dit item wordt tijdens het bestuurlijk overleg 13 nov. 2023 opgevoerd! Tijdens een 
telefonisch onderhoud met de provincie Cluster Mobiliteit op 22 nov. 2023 gevraagd naar het “definitieve” ontwerp 
voor het fietspad en de oversteek, aangezien de DR en Fietsersbond niet meer geïnformeerd zijn. Status per 3 apr. 
2024: Via via wordt navraag uitgevoerd bij de gemeente. 

 

6. De DR benadert de gebiedsregisseur over de te bebouwen kavels aan de Baakhoverweg, Baakhoven en de 
Louerstraat tussen Oude Rijksweg Noord (ORN) en de Louerstunnel. Voor de Louerstraat is gevraagd of dit zg. 
“Inbreilocaties” zijn of dat zij deel uitmaken van de nieuwbouwlocatie Middelveld III.  
Op 21 mei 2022 is deze vraag gesteld en als reactie kwam terug dat er volgende week (week 21) op terug gekomen 
werd. Er is nog geen antwoord gekomen, ook niet over de potentiële bouwlocatie in Baakhoven. Vanaf 8 juni 2022 is 
er contact met eigenaar van Baakhoverweg 45 en op 17 juni 2022 is een verzoek om informatie aan de centrale 
coördinator van de gemeente verstuurd over de locaties Baakhoven, kavels Louerstraat en Middelveld 3. Op 17 juni 
2022 stuurt de centrale coördinator van de gemeente een status voor diverse locaties.  
Baakhoven en Louerstraat zijn “Ruimte voor Ruimte” projecten waar ontwikkelaars met grondeigenaren overleggen. 
Middelveld III is nog weinig over bekend. Actiegroep Burgerbelangen E-S voert actie tegen de plaatsing van 
megaloodsen in E-S. 
Zie de notulen van 14 okt. 2022 v.w.b. de resultaten van het Bestuurlijk Overleg. Het wachten is op het 
gereedkomen van de concept Woon- & Omgevingsvisies begin 2023. De bewoners zijn uitgenodigd voor een 
informatieavond over de op te stellen Omgevingsvisie op 25 januari 2023, 19:30 uur in het Patronaat in Sint Joost. 
Tijdens de infoavond op 25 jan. 2023 zijn de inwoners geïnformeerd over de procedure en het tijdspad waarop de 
Omgevingsvisie tot stand moet komen. Op 17 feb 2023 is de 1e Nieuwsbrief Omgevingsvisie gepubliceerd. Tijdens 
het bestuurlijk overleg van 6 mrt. 2023 (zie DR reflectie) is uitvoerig op 6 onderdelen van bouwplannen ingegaan. 
Infoavond direct betrokkenen Middelveld III; Sjef Thewissen – bijeenkomst 13-2-23 ontwerpstructuurschets goede 
bijeenkomst; bij alle omwonenden informatie opgevraagd. Mei is een volgende bijeenkomst voor alle omwonenden. 
Mulleners vastgoed. Tegen het plan – sociale woningbouw/seniorenwoningen + privé-bouw – rotonde – veel groen 
– duurzaamheid – energie. Voorzitter neemt contact op om ook betrokkenheid DR te realiseren. Deelname aan 
gesprekssessies in juni 2023 over de Omgevingsvisie promoten! Tijdens de DR-vergadering van 4 okt werden de 
gesprekssessies benadrukt en werd de Stavaza m.b.t. het Ruimte voor Ruimte (RvR) project in Baakhoven 
uiteengezet. Op 10 okt vindt er een infoavond voor bewoners van Baakhoven plaats omdat die het met de huidige 
planologie van 6 kavels (4 RvR en 2 particulier) absoluut oneens zijn en rechtszaken voorbereiden. Het RvR project 
aan de Louerstraat wordt planologisch herzien en mogelijk gekoppeld aan Middelveld III. Dit om exorbitante kosten 
van grondverwerving door potentiële kopers te voorkomen. 

 

7. In de periode aug – nov 2021 is er overleg geweest met de gemeente over het aanbrengen van parkeervakken op de 
Posterholtlaan tussen huisnummers 8 en 45. Nadien (nov 2021) kwam slechts de mededeling dat het aanbrengen 
“on hold” stond en is er verder niets vernomen. Op voorstel van de DR-vergadering is op 14 okt 2022 een e-mail 
naar de verkeersdeskundige gestuurd met navraag over de voortgang. De reactie van deze ambtenaar wordt 
afgewacht. Door een bewoner (ondersteunend lid) is, eind nov. 2022, ruggenspraak geweest met betroffen 
bewoners over de benadering van hen door de gemeente. Er is echter nooit een vervolggesprek gevolgd, ondanks de 
toezegging. Lijkt erop dat beide partijen op elkaar wachten. De secretaris stuurt oproep aan de gemeente om de 
voorgestelde wijzigingen (paar vakken schilderen) alsnog door te voeren en eventueel de overlast gevende 
(proppen) bomen te rooien/vervangen, op wens van de bewoners. De secretaris heeft op 15 dec 2022 de 
verkeersdeskundige per e-mail op de hoogte gesteld. Deze heeft op 22 dec. 2022 gereageerd met de toezegging om 
de zaak aan te kaarten met bewoners. De uitkomst van het toegezegde onderzoek en de daaruit volgende acties 
worden nu (vanaf 8 mrt 2023) afgewacht. Info per 3 mei: de zaak wordt nader onderzocht. Stavaza 6 sept 2023: 
Status opvragen. De gebiedsregisseur stelt dat de situatie zoals hij nu is acceptabel is. Dit komt erg vreemd over daar 
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de gemeente in januari 2021 zelf met het voorstel is gekomen. Daarna werden gesprekken gehouden met en 
toegezegd aan bewoners, terwijl het project in één keer wordt stilgelegd. Dit item wordt tijdens het bestuurlijk 
overleg 13 nov. 2023 opgevoerd! Status 13 nov. De gemeente was van mening dat er geen noodzaak aanwezig is 
voor deze parkeervakken, maar gaat tijdens het overleg akkoord met het inschilderen volgens het ontwerp van jan 
2021. Dit vindt plaats bij droog weer in het voorjaar. Status per 3 apr. 2024: Er zijn nog geen vakken ingeschilderd. 
Monitoren!  

 

8. De secretaris zal met de webmaster overleggen over een “zachte” transitie van de eigen website naar Echt-
Susteren.Nu gaandeweg 2023. Tijdens de DR van 1 nov. 2023 wordt door de voorzitter aangegeven dat, i.s.m. de DR-
webmaster en die van BV-Munsterveld en de MFC, overleg wordt opgestart met Mikromedia in Susteren over 
ondersteuning bij de website lay-out & inrichting. 

 

9. Er is op 18 feb. 2023 een verzoek bij de gemeente gedeponeerd om de hinderlijke verblinding van één lichtmast, op 
het voetbalterrein van SC Susteren, op het verkeer op de Dieterderweg richting rotonde aan te passen. Op 1 mrt 2023 
heeft de gemeente gereageerd met de mededeling dat het verzoek ter onderzoek is doorgezet naar Sportbeheer, 
hetgeen tijdens het overleg op 6 mrt. 2023 nog eens werd bevestigd. Info per 3 mei; onderzoek in gang. Stavaza 6 sept 
2023: Status opvragen. De gebiedsregisseur kwam terug dat na onderzoek (in de zomer) van verblinding geen sprake 
was. Er wordt door de DR op 4 okt. op aangedrongen om het onderzoek in laat najaar/winter/vroeg voorjaar uit te 
voeren wanneer het donker is en de bomen nog geen bladeren hebben. Thema voor 13 nov. 2023! Status 13 nov. De 
gemeente gaat alsnog verificatie uitvoeren tijdens de winterperiode wanneer er geen bladeren aan de bomen zitten. 
Er is een afspraak gemaakt om op 8 jan. 2024 deze verificatie tezamen met de DR uit te voeren. De datum is per 4 jan. 
verschoven naar 15 jan. 2024. Status per 7 feb. 2024: de gemeente onderschrijft het probleem en laat een aanpassing 
van de “straalrichting” doorvoeren. Status per 3 apr 2024: er is nog geen verandering aangebracht. Monitoren! 

 

10. Voor de nieuw te bouwen Maasbrug bij Maaseik is men benieuwd naar het exacte tracé vanuit Roosteren en de 
eventuele impact op de omgeving. De wethouder Verkeerszaken neemt dit onderwerp met de DR door tijdens een te 
plannen overleg. Info 3 mei; het thema is nog niet aan de orde geweest. Op 25 mei is er een bijeenkomst geweest 
waar het met name ging over de aansluitingen van de fietspaden ging op de N296. O.b.v. het verslag van deze 
bijeenkomst besluiten, of voorstel tot apart overleg met Fietsersbond, ROVL en wijkagenten zinvol is, tijdens DR-
vergadering van 7 juni 2023! Op de DR van 4 okt is besloten om een overleg te beleggen met partijen die direct bij 
fietsverkeer en verkeersveiligheid betrokken zijn, zoals politie, ROVL, Fietsersbond e.d. Twee bestuursleden gaan daar 
actie op nemen. Na telefonisch onderhoud van 22 nov. 2023 met de PL voor het project bij de provincie en akkoord 
van de wethouder E-S, op 3 dec. 2023 de uitnodiging tot het overleg uitgestuurd. Status per 3 jan. 2024: Alle potentiële 
deelnemers aan het overleg met de DR hebben een uitnodiging ontvangen waarop 7 van de 15 deelnemers totnogtoe 
gereageerd hebben. Met het oog op de Kerstvakantie is op 9 jan. 2024 een reminder uitgestuurd. Nadat alle reacties 
binnen zijn, wordt een aantal datavoorstellen gedaan voor dit overleg, Per 10 jan. resteren nog slechts 3 openstaande 
reacties. Het 1e overleg met betrokken partijen staat gepland voor 27 feb. 2024 om 19:30 uur in de Koppel, Dieteren. 
Status per 3 apr 2024: N.a.v. het overleg worden voorstellen door de Belgische Rijkswaterstaat bekeken en eventueel 
geaccordeerd. Medio mei worden de resultaten hiervan verwacht. Monitoren! 

 

11. De mogelijkheid tot het spelen van het “Kleine Kernenspel” is voorgesteld en akkoord bevonden. Het spel wordt op 
dit moment geactualiseerd en zodra we horen dat die actualisatie compleet is dienen we een aangename locatie en 
datum te zoeken om het met de frequente deelnemers aan de DR-vergaderingen te spelen. De DR van 4 okt. stelt 
voorlopig 15 en 22 nov voor als datum en de Koppel in Dieteren als locatie. De secretaris neemt contact op met de 
VKKL en de Koppel over datum, locatie en beschikbaarheid van “catering” en spelleiders. Als alles haalbaar is gaat de 
“Datumprikker” ervoor de deur uit. Uit de Datumprikker bleek dat de deelname van bestuursleden te zeer verspreid 
lag, waarna is besloten om het spel dit jaar niet meer te spelen. Begin 2024 wordt door het bestuur een aantal data 
geprikt waarop alle bestuursleden beschikbaar zijn. Die worden gecoördineerd met de spelleiders van de VKKL, waarna 
een datum geprikt wordt en vervolgens de frequente deelnemers worden geïnviteerd om die vastgestelde avond ook 
deel te nemen. Status per 7 feb. 2024: er moeten nieuwe potentiële data met de VKKL gepland worden. 

 

12. De gemeente gaat de aanpak van straten en wegen, inclusief waterplannen, integraal aanpakken en niet meer via een 
gebiedsvisie, zoals in het verleden. De DR wordt betrokken bij deze aanpak en wordt via kwartaaloverleg over de 
voortgang bijgepraat. Het eerste kwartaaloverleg is voorzien voor 26 feb. 2024. Status per 3 april: De volgende 
bijeenkomst is 27 mei 2024. De DR blijft de voortgang monitoren. 

 

13. Status per 3 jan. 2024: De secretaris stelt de Kascontrolecommissie van 2022 voor om deze taak eveneens voor 2023 
uit te voeren. Indien akkoord wordt gelijk een datum vastgelegd. Beide dames hebben toegezegd om deze taak te 
verrichten. Een datum wordt medio februari nader bepaald. Status 3 apr 2024: Nieuwe datum bepalen. 
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14. Verbetering verkeerssituatie Dieterderweg / Schrijnewerkerstraat. Er is vastgesteld dat op deze kruising nog 
regelmatig verwarring ontstaat of te laat geremd wordt om verkeer uit de Schrijnewerkerstraat voorrang te verlenen. 
Zelfs bij matige snelheid (=< 30 Km/u) komt verkeer vanaf de rotonde, vanwege slecht zicht op de zijstraat, in de 
problemen om voorrang te verlenen. Er worden voorstellen gedaan t.a.v. verbetering, zoals een duidelijke aanwijzing 
dat rechts voorrang heeft of een verkeersspiegel aan de linkerzijde om zicht op de zijstraat te verschaffen. Status per 
10 jan. 2024: De secretaris heeft de gemeente op 9 jan. benaderd met de vraag om een passende oplossing o.b.v. de 
voorstellen. De status per 7 feb. 2024: De situatie is door de gemeente bekeken en er wordt geen verandering 
doorgevoerd. Wel wordt nog eens gekeken naar het omdraaien van de rijrichting voor de Schrijnewerkerstraat door 
de verkeersdeskundige. Als omdraaien rijrichting niet zinvol wordt geacht, actiepunt schrappen!! 

 

15. Louerveld en Politiekeurmerk. Er wordt voorgesteld om de gemeente te bewegen om de naam Louersveld te laten 
wijzigen naar Louerveld i.h.k.v. historische inzichten, zoals “Louerhof” en Louerstraat. Verder vraagt de wijkagent of 
men erop wil aandringen om de wijk volgens de richtlijn “Politiekeurwijk veilige wijk” wil inrichten. Er wordt ook op 
gewezen dat bij de aanleg van particuliere regenwateropvang rekening moet worden gehouden met een mogelijke 
overstort naar een hemelwaterafvoer (riool) om wateroverlast in huizen te voorkomen. De secretaris heeft op 10 jan 
de drie items onder de aandacht van de gemeente gebracht. Status per 7 feb. 2024: V.w.b. de wateropvang en het 
keurmerk verwijst de gemeente naar de geldende bouwvoorschriften! V.w.b. de naamgeving ziet de gemeente geen 
probleem. De DR vraagt de “Natuurvrienden” nog naar een standpunt in deze. Status per 3 apr 2024: Natuurvrienden 
absoluut oneens met onderbouwing naamgeving. Wordt nogmaals aangekaart tijdens bestuurlijk overleg. 

 
16. In februari 2024 kwam de DR ter ore dat men in de gemeente Selfkant naarstig op zoek was naar potentiële locaties 

voor windturbines en daarbij met recht “de grenzen op zocht” door die locaties nabij Isenbruch / Nieuwstadt en het 
IJzerenbos aan te wijzen. Van gemeentewege (E-S) worden al openingen gemaakt met de gemeente Selfkant, terwijl 
de DR over die locaties zeer verontrust is. Status per 7 feb. 2024: Er wordt een conceptbrief aan de Selfkant opgesteld 
i.s.m. BLOW E-S en Groene Taille Comité. De DR wacht voorlopig de ontwikkelingen af en onderneemt zelf geen 
verdere initiatieven. BLOW-ES stand-by voor praktische ondersteuning Selfkant. 

 
17. Tijdens de DR-vergadering van 7 feb 2024 werd naar voren gebracht dat bij een aantal plantsoenen de keuze voor de 

beplanting aangepast dient te worden, omdat de huidige beplanting het onderhoud ervan beperkt. De DR zal dit aan 
de gemeente kenbaar maken, nadat door de “aanbrengers” is aangegeven om welke specifieke plantsoenen het gaat. 



 
CORRESPONDENTIE  DORPSRAAD  vanaf 1 maart 2024. 

 

zwart = verstuurd,    rood = ontvangen 
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1. Op 3 maart per e-mail het correspondentieoverzicht van de DR vanaf 1 feb. 2024 gedeeld met de frequente 
deelnemers aan de DR-vergaderingen. 

 

2. Op 8 maart per e-mail de conceptnotulen van de DR-vergadering van 6 mrt. jl. verstuurd aan de frequente 
deelnemers aan de DR-vergaderingen. 

 

3. Op 8 maart ontvangen van de penningmeester van MFC de Koppel in Dieteren de nota voor de huur en de 
consumpties voor het Fietspadoverleg voor de nieuwe brug bij Maaseik van 27 feb. 2024. De rekening per 
ommegaande betaald. 

 

4. Op 13 maart ontvangen per e-mail van NL zorgt voor elkaar de maart 2024 Nieuwsbrief. Op 16 maart deze 
Nieuwsbrief gedeeld met alle leden. 

 

5. Op 14 maart per e-mail de frequente deelnemers aan de DR-vergaderingen geïnformeerd over de voortgang van 
het windturbineprobleem in de Selfkant n.a.v. “onze” Open Brief aan de gemeente Selfkant e.a. 

 

6. Op 14 maart per e-mail de frequente deelnemers aan de DR-vergaderingen Versie V2 van de conceptnotulen van 
6 maart 2024 toegestuurd. 

 

7. Op 14 maart per e-mail het bestuur van het MFC Susteren en de frequente deelnemers aan de DR-vergaderingen 
op- en aanmerkingen op het Programma van Eisen (PvE) voor het “nieuwe MFC” doen toekomen. 

 

8. In de week van 18 t/m 22 maart druk e-mail verkeer over de ontwikkelingen rond de windturbines, die voorzien 
worden in de Selfkant. 

 

9. Op 20 maart per e-mail ontvangen van de VKKL de factuur voor de contributie van 2024. Deze is per ommegaande 
betaald. 

 

10. Op 21 maart per e-mail ontvangen van de VKKL de maart 2024 Nieuwsbrief. Deze gedeeld met de DR-leden en 
het bestuur van LES. 

 

11. Op 22 maart per e-mail ontvangen van Marcel het bericht over het ontbreken van plekken in E-S voor 
zorgbehoeftige ouderen. Het bericht gedeeld met alle leden. 

 

12. Op 23 maart per e-mail de uitnodiging en agenda voor de DR-vergadering van 3 april 2024 verstuurd aan alle 
leden.  

 

13. Op 23 maart per e-mail de concept notulen van de DR-vergadering van 6 maart, Versie 2, en het 
actiepuntenoverzicht per 10 maart, verstuurd aan de frequente deelnemers aan de DR-vergaderingen. 

 

14. Op 27 maart per e-mail ontvangen van de gemeente het bericht over het inrichten van een nieuw fietsknooppunt 
in Susteren. Het bericht gedeeld met de frequente deelnemers aan de DR-vergaderingen. 

 

15. Op 27 maart ontvangen per e-mail van het secretariaat A2VK-platform de informatie van Boskalis over het 
archeologisch- en explosievenonderzoek langs de A2. Het bericht gedeeld met de frequente deelnemers aan de 
DR-vergaderingen. 

  

16. Op 30 maart per e-mail een artikel uit de Limburger over de nieuwe Maasbrug bij Maaseik gedeeld met de 
frequente deelnemers aan de DR-vergaderingen. 

 

17. Op 30 maart per e-mail het correspondentieoverzicht van de DR vanaf 1 maart 2024 gedeeld met de frequente 
deelnemers aan de DR-vergaderingen. 

  


